
Zápis z valné hromady 

Svazku obcí pro vodovody a kanalizace 

Obecní úřad Láz 

 

ze dne 15. 6. 2023 od 15:00 hod. 

 

 

 

1. Zahájení 

Předsedající starosta Mgr. Antonín Kropáč přivítal přítomné zástupce obcí. Manažer 

Svazku (MS) tlumočil omluvy, viz Příloha č. 1 – Prezenční listina. 

Konstatoval, že VH je usnášeníschopná. 

 

2. Volba orgánů valné hromady 

Jako předsedající byl navržen Mgr. Antonín Kropáč 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

VH schválila předsedajícím Mgr. Antonína Kropáče 

 

Jako zapisovatel byl navržen Ing. Ivan Fuksa 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

VH schválila zapisovatelem Ing. Ivana Fuksu 

 

Jako ověřovatel zápisu byla navržena Eva Hřebejková 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

VH schválila ověřovatelem zápisu Evu Hřebejkovou 

 

  



Jako druhý ověřovatel zápisu byla navržena Marcela Dušková 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

VH schválila ověřovatelem zápisu Marcelu Duškovou 

 

3. Schválení programu VH 

Předsedající starosta Mgr. Kropáč konstatoval, že program valné hromady – viz 

Příloha č. 2 – byl všem zaslán v řádném termínu a zeptal se, zda má k programu 

někdo nějaké připomínky či návrhy na zařazení nového bodu. MS vznesl návrh na 

doplnění bodu č. 9. Zpráva revizní komise z 1. 6. 2023 

 

VH schválila program VH vč. bodu č. 9. Zpráva revizní komise z 1. 6. 2023 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

4. Kontrola usnesení z minulé VH ze dne 30. 3. 2023 

Předsedající předal slovo manažerovi svazku, aby přednesl usnesení z minulé VH ze 

dne 30. 3. 2023 

 

Usnesení č. 1:  VH schválila předsedajícím Mgr. Jana Konvalinku 

Usnesení č. 2:  Volba orgánů valné hromady 

 VH schválila zapisovatelem Ing. Fuksu 

 VH schválila ověřovatelem zápisu Evu Hřebejkovou 

 VH schválila ověřovatelem zápisu Karolínu Marečkovou Laštovkovou 

Usnesení č. 3:  VH schválila program VH 

Usnesení č. 4:  VH bere na vědomí zprávu o plnění usnesení z minulé VH 

Usnesení č. 5:  VH bere na vědomí informace o stavu rozpočtu 

Usnesení č. 6:  VH schválila prodej části pozemku p. č. 155/1, 321, 429/2, 

 k. ú. Vysoká Pec u Bohutína za cenu 15 200 Kč 

Usnesení č. 7:  VH bere na vědomí informace o uložení volných finančních 

 prostředků na spořící účet 

Usnesení č. 8:  VH schválila 20% podíl na financování nových čerpadel 

 a řídícího systému do pracího VDJ v Kozičíně za předpokladu, 

 že instalovaná investice se stane 100% vlastnictvím SVAK 

 

MS se zeptal, zda má někdo z přítomných k usnesení připomínky. Bez připomínek. 

 

VH bere na vědomí zprávu o plnění usnesení z minulé VH 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 



Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

5. Účetní závěrka za rok 2022 

Předsedající konstatoval, že podklady k účetní závěrce byly všem členským obcím 

zaslány společně s pozvánkou v řádném termínu. Předal slovo paní účetní Zeiskové, 

která VH provedla zaslanými podklady. Informovala, že Svazek své hospodaření ukončil 

k datu 31. 12. 2023 se ziskem. Protokol o schválení účetní závěrky tvoří Přílohu č. 3 

fyzického zápisu. 

Předsedající se následně zeptal, zda má někdo z přítomných k účetní závěrce dotaz. 

Bez dotazů. 

 

VH schválila účetní závěrku za rok 2022 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

6. Schválení závěrečného účtu za rok 2022 

Předsedající konstatoval, že podklady a návrh závěrečného účtu byl všem členským 

obcím zaslán společně s pozvánkou v řádném termínu. Slova se opět chopila paní 

účetní Zeisková, která VH seznámila s návrhem závěrečného účtu. Informovala, že 

výsledkem přezkoumání hospodaření bylo, že nebyly zjištěny žádné vady nebo 

nedostatky. 

Následoval prostor pro dotazy. Bez dotazů. 

 

VH schválila závěrečný účet za rok 2022 včetně zprávy o přezkoumání hospodaření, 

a to bez výhrad 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 18 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

Na jednání se dostavil Ing. Kovalčík (Hluboš) 

 

7. Rozpočtové opatření č. 1/23 

Předsedající předal slovo MS, který informoval o obsahu rozpočtového opatření č. 

1/23. Následně předal slovo paní účetní, která jednotlivými položkami VH provedla 

podrobněji. Paní účetní přednesla další požadovanou úpravu, a to navýšit příjmy o 

18 000 Kč, jde o příspěvky na mzdu pro paní asistentku od pracovního úřadu, které byly 

rozpočtovány v roce minulém. MS poté doplnil ostatní položky rozpočtové změny, 

přesněji financování stavby Háje – D4, dále financování stavby Vodovodní přiváděcí řad 

SV Háje – Milín (14 091 1000 Kč bez DPH) – tato položka doposud v rozpočtu nebyla, 



neboť se očekávalo vypsání dotačního titulu, zatím k tomu však nedošlo. S tím úzce 

souvisí rekonstrukce ČS Solenice, i u této stavby se podobně vyčkávalo na vypsání 

dotačního titulu. Tato položka bude přednesena ke schválení na VH 09/2023. V IVQ/23 

dojde ke snížení hladiny, díky kterému bude rekonstrukce ČS možná. Jelikož je ale pro 

Svazek možné obě tyto akce financovat i bez využití dotace, budou spuštěny obě 

stavby.  

Ing. Karpíšek (Příbram) se dotázal, zda by i v tomto případě byla vyplacena dotace 

zpětně, MS konstatoval, že v případě, kdy by se dotační titul skutečně otevřel, podá se 

žádost.  

Ing. Vojáček se blíže dotázal na rekonstrukci ČS Solenice, zajímal se o časový 

harmonogram. Ing. Morávek doplnil, že jde v podstatě o technologickou zakázku, kde 

stavební práce tvoří naprosté minimum. Ing. Vojáček se dále dotázal, zda je na trhu 

dostatečné množství dodavatelů, které by o tuto zakázku mohli projevit zájem, Ing. 

Morávek odpověděl, že si nemyslí, že by měl být nedostatek dodavatelů, leč firmy 

s dostatečnou zkušeností, co se potápěčů týče, jsou přibližně dvě. MS dodal, že 

v příštích letech by se stavba mohla ještě více prodražit, proto by bylo vhodné stavbu 

uskutečnit ještě v tomto roce.  

Ing. Sirotek podal dotaz na účast revizní komise na stavbě – MS odpověděl, že z tohoto 

důvodu je uzavřena smlouva o TDI a konají se kontrolní dny, není tedy zapotřebí, aby 

se revizní komise účastnila prohlídek na stavbě.  

Mgr. Drmlová se dotazovala na vybraného dodavatele pro stavbu Háje – Milín, cena se 

jí zdála až příliš nízká a obávala se, zda je firma dostatečně kvalifikovaná. MS 

informoval, že cenový rozpočet byl předložen projektantovi k posouzení, nebyl shledán 

žádný problém. 

Oproti návrhu se na straně příjmu navyšuje o 22 255 Kč, položka 061 navýšení o 

16 288 000 Kč.  

Rozpočtové opatření č. 1/23 tvoří Přílohu č. 4 fyzického zápisu z jednání. 

 

VH schvaluje rozpočtové opatření č. 1/23 dle přednesené důvodové zprávy 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 19 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

8. Informace z jednání v obcích Lhota u Příbramě, Lešetice, Dlouhá Lhota, Ouběnice a 

Pečice 

Slovo dostal MS, který se účastnil jednání ve zmiňovaných obcích. Informoval o 

výstupech z jednání. Podal informaci o jednání v obci Lhota u Příbramě, kde došlo ke 

schůzce ve věci navýšení tlakových poměrů. V obci Lešetice se pro změnu projednávalo 

zokruhování a vybudování nové ČS ve vyhovujících gravitačních podmínkách. V obcích 

Ouběnice a Dlouhá Lhota zase probíhala rozprava ve věci navýšení kapacity pro 

připojení. Již koncem minulého roku proběhlo první jednání v obci Pečice, která není 

napojena na naše přivaděče, leč je členskou obcí. Předmětem jednání je propojení 

soustav s obcemi Smolotely, Cetyně, Bohostice… Na toto propojení by bylo možné 



získat dotaci, probíhá intenzivní jednání se všemi obcemi. Dohodou je, že dojde ke 

spolufinancování studie podílem 25% SVAK a 75% dotčené obce. 

Mgr. Drmlová se dotázala, jaký byl závěr jednání v obce Dlouhá Lhota, MS odpověděl, 

že obec si musí vybudovat ČS. Jde o obecní záležitost. 

 

VH bere na vědomí informace z jednání v obcích Lhota u Příbramě, Lešetice, Dlouhá 

Lhota, Ouběnice a Pečice 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 19 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

9. Zpráva revizní komise 

Předsedající předal slovo předsedovi revizní komise PhDr. Bártíkovi. Ten informoval, že 

1. 6. 2023 došlo k zasedání revizní komise ve složení PhDr. Bártík, Ing. Sirotek a pan 

Smíšek. Informoval, že revizní komise se zabývala Rekonstrukcí Vysokopeckého 

rybníka, které bylo do majetku zařazeno, prezentoval zjištěné vady a nedodělky stavby 

a jakým způsobem se řeší. 

Dále se revizní komise zabývala finančními prostředky, PhDr. Bártík přednesl VH stavy 

na účtech k 31. 5. 2023 a stav pokladny. 

RK kontrolovala i vydané faktury, od začátku roku bylo vydáno celkem 20 faktur, které 

jsou součástí zápisu. Dále RK kontrolovala faktury zaplacené, přesněji fakturu o užívání 

služebního automobilu, v této věci byla kontrolována smlouva o pronájmu vozidla a její 

dodatek. Dále byla kontrolována fakturu společnosti SMP CZ, zajímala se přesněji o 

kácení dřevin. MS RK poskytl odpověď na dotaz, co se stalo s dřevní hmotou. Poslední 

fakturou byla faktura firmy ART PROTECT, jejíž předmětem je ostraha objektu. 

Předsedající VH se dotázal, zda má někdo z přítomných dotaz. 

 

VH bere na vědomí zprávu revizní komise přednesenou předsedou PhDr. Bártíkem 

Hlasování: 

Pro: Příbram 45 + 19 přítomných obcí 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

 

10. Diskuse a různé 

MS přednesl informaci o odstranění vad a nedodělků VD Pecovák, všechny byly 

odstraněny, nově se však objevily průsaky v přelivové hraně. Pro kontrolu se vyčkávalo 

na vhodné klimatické podmínky, informoval, že mělo dojít ke kontrole se zhotovitelem, 

schůzka se však zrušila. Stavební dozor se však na místě byl podívat a podal stanovisko, 

že je zapotřebí provést injektáž. 

Dále informoval, že ve spolupráci s paní účetní se řešila hodnota majetku, z toho vyšla 

i diskuse ohledně pojištění majetku. Informoval o dohledaných pojistných smlouvách 

a hodnotách pojištěného majetku. V roce 1998 však byla provedena poslední 



aktualizace hodnoty majetku, od té doby nedošlo k žádnému navýšení. MS zjišťoval 

také pojištění majetku obcí, obdržel převážně negativní stanovisko. Informoval členské 

obce, že je všechny bude v této věci kontaktovat. Informoval také, že pojišťovny 

většinou nepojišťují stavby pod zemí – tam je možné pouze pojištění proti poškození 

třetí osobou. Je tedy možné, že obce, které nevlastní budovy (VDJ, ČS, …) nemusely 

toto pojištění vůbec řešit, jak doplnil Ing. Morávek. 

 

Ing. Vojáček se dotázal na FVE, která je položkou rozpočtové změny. MS informoval, že 

jde o nový projekt, bylo vyhlášeno výběrové řízení, při kterém došlo k oslovení třech 

firem. Informoval, že ÚV Kozičín má ideální orientaci a sklon střechy, proto byla tato 

stavba vybrána. Důvodem spěšné instalace bylo získání přípojného místa do sítě ČEZ, 

příští rok by už ze strany ČEZu nemuselo dojít k připojení. Ing. Vojáček se dále dotázal, 

zda bylo možné využít dotace, MS informoval, že nikoliv, firmy dotací využívat 

nemohou. 

 

Určení termínu příští VH: 14. 9. 2023 v Dlouhé Lhotě v 15:00 

 

 

V 16:20 hod. předsedající poděkoval všem za účast a ukončil VH. 

 

 

 ............................................   .......................................................  

Zapsal: Ing. Ivan Fuksa Předsedající: Mgr. Antonín Kropáč 

 

 

 

 ............................................   .......................................................  

Eva Hřebejková Marcela Dušková 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

2. Program VH 

3. Protokol o schválení účetní závěrky 

4. Rozpočtové opatření č. 1/23 


